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Hvidegårdsparkens Tennisklub 

16. juni 2023 

Referat fra generalforsamlingen, fredag den 16. juni 2023 kl. 17 

___________________________________________________________________ 

Generalforsamlingen blev afholdt ved tennisbanen, og borde var overdækkede så der ikke var 
risiko for gæsterne. 

Det 40. årsmøde blev startet. Torben Skovgaard blev valgt som dirigent og gav ordet til Claus 
Guldberg for beretningen. 

 

1. Årsberetning 2022/2023 

Ikke meget nyt i forhold til året før. Der har været god interesse og alle bruger vores nye 
Bookingsystem Skedda. Største nyhed er, at vi har fældet 3 træer for at give mere luft og lys til 
banen samt mindre “affald” fra Birketræerne. Tennistræning for juniorerne er ligeledes planlagt 
både før og efter sommerferien. 

Årsberetningen blev godkendt. 

 

2. Regnskab for 2022: 

Sendt i separat mail og gennemgået uden anmærkninger. Det er blevet besluttet, at kontingentet 
bliver fastholdt på 600kr. Beløbet bedes indbetalt på klubbens konto: 5042-1321360 

3. Valg til bestyrelse: 

Sofie træder ud og Palle fra nr. 11 er nyt medlem. Der er evt plads til en enkelt mere med primær 
interesse for padel. 

 

4. Valg af revisor: 

Genvalg til Tina Bach fra nr. 9 

 

5. Året der gik: 

Gentagelse af årsberetningen dog med et par bemærkninger om ukrudt på banen. Banen er af 
rigtig god kvalitet, men den giver desværre også lys og luft til ukrudt. Hjælp gerne med at fjerne 
når I spiller og huske at feje efter brug. 
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6. Juniortræning: 

Ved Mikkel Alaning og Liva. To hold spiller hver fredag mellem 16 og 18. Stort tak til træner team 
samt juniorerne. 

 

7. Status Padel: 

Vi kommer snarest rundt (forhåbentlig inden sommerferien) med sedler vedr tilkendegivelse af 
interesse. Er der ikke nok interesse i Hvidegårdsparken, udvider vi med Trongårdsparken samt de 
nye rækkehuse. 

 

8. Eventuelt: 

Forslag om ændring af kontingent blev diskuteret og der bliver ingen ændring i år. 

Det blev diskuteret om der kunne gives afslag i prisen, hvis man hjalp med forårs/efterårs 
oprydning. Vi savner flere frivillige til vedligeholdelse. 

Det blev besluttet at købe sand samt en ny buskrydder, så man kan komme rundt om banen. 

 

Referat udsendt til klubbens medlemmer på mail 02-07-2023. 

 

 

_________________________________ 

Dirigent: Torben Skovgaard 


